
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-05 

Datum: 28.03.2019 

 

Z A P I S N I K 

 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 28.3.2019, z 

začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Drago BRAČKO, Nikolaj BRUS, Andrej DIVJAK, Dušan DOMANJKO, 

Dominika FRAS, Miran GOMBOC, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Janez KONRAD, 

Vladimir RANTAŠA, Emil ŠMID in Toni ŽITEK 

 

ODSOTNI: Alja DOMJAN in Elvira KLEMENČIČ,  

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, ga. Mihela STOPLNIK KETIŠ, ravnateljica Vrca 

Radenci, g. Alen DOMANIČ, direktor podjetja DOMANIA d.o.o., Mojca MAROVIČ, Tatjana 

VRBANČIČ Janez IVANUŠA in Zdenka ŠTEFANEC vsi občinska uprava (v nadaljevanju 

OU). 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As,   ga. Lidija Cer Magdič. 

 

 

AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. EMIL ŠMID je povedal, da je v zapisniku pod točko AD 13 ODGOVORI NA VPRAŠANJA 

zapisano, da je predsedujoči  ustno podal vse odgovore na vsa zastavljena vprašanje in 

pobude. Zapis ni pravilen, saj sam ni dobil odgovora na podano pobudo, da si naj g. 

Leljak priskrbi svetovalca za stike z javnostjo in to seveda na lastne stroške. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  30/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 4. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 07.03.2019 s podano pripombo. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 5. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s točko AD 14 IMENOVANJE 

PROSTORA OB SPOMINSKIH OBELEŽJIH OSAMOSVOJITVENE VOJNE . 



Prav tako je podal spremembo naziva točke AD 13 Predlog sklepa o seznanitvi z 

obračunskima Elaboratoma izvajanja JGS oskrbe s pitno vodo v Občini Radenci, kjer 
je brisal besede »in povrnitvi presežkov«. 
 

Predlagani dnevni red je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 
 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Predlog sklepa o spremembi sklepa o imenovanju predstavnikov v Skupščino JP 

Prlekija 

5. Odlok o proračunu Občine Radenci za leto 2019, 2. obravnava 

6. Odlok o taksi za obravnavanje pobud za spremembe namenske rabe prostora in 

nadomestilu stroškov lokacijske preveritve v Občini Radenci, 2. obravnava, 

7. Predlog Pravilnika o spremembi Pravilnika o dodeljevanju denarnih pomoči v 

Občini Radenci 

8. Predlog Navodil za zagotavljanja možnosti plakatiranja na volitvah poslancev iz 

Republike Slovenije v Evropski parlament 

9. Predlog sklepa o potrditvi projekta idejne zasnove za pridobitev projektnih in 

drugih pogojev – Dograditev telovadnice ob OŠ Kapela 

10. Predlog sklepa o višini ekonomske cene za program predšolske vzgoje v vrtcu 

Radenci – Radenski mehurčki 

11. Predlog soglasja k ceni storitve za opravljanje javne službe Pomoč družini na 

domu na območju občine Radenci v letu 2019 

12. Predlog sklepa o odobritvi delovnega mesta spremljevalca otroku s posebnimi 

potrebami  

13. Predlog sklepa o seznanitvi z obračunskima Elaboratoma izvajanja JGS oskrbe s 

pitno vodo v Občini Radenci  

14. Imenovanje prostora ob spominskih obeležjih Osamosvojitvene vojne  

15. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2 INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal: 

 

da je dosedanji direktor občinske uprave Občine Radenci g. Pliberšek postal državni 

sekretar na Ministrstvu za zdravje. Službo je nastopil danes, zato bo z dne, 01.04.2019  

za v.d. direktorico občinske uprave, za obdobje enega leta  imenoval ga. Mojco 

MAROVIČ. 

 

Povedal je tudi, da je po pridobitvi 2 pravnih mnenj umaknil tožba proti Olgi Karba, 

županji občine Ljutomer. Občinska uprava je bila mnenja, da Občina Radenci v tej tožbi 

ne bi bila uspešna. Predlagali smo samo umik in ne odstop. Vsi župani se nagibajo k tem, 

da se sporazumno dogovorijo, in da Prlekija začne normalno delovati. Tožba je podana od 

predhodnika brez soglasje občinskega sveta, zato je bil tudi umik podan brez soglasja. 

 

Povedal je tudi, da je bilo veliko dela  vloženega v pripravo proračuna. 



 

Povedal je še, da Občina Radenci preko režijskega obrata izvaja javno službo oskrbo s 

pitno vodo na območju naše občine. Občane je prosil za razumevanje v primeru 

problemov in nejasnosti pri izdaji prvih računov. Povedal je še, da se občinska uprava 

trudi, da nepravilnosti ne bi bilo. 

Navedel je tudi, da bodo občani dobili Informator, kjer bo jasno navedeno kaj dela 

režijski obrat in zakaj bodo v prvih mesecih dobili dve položnici. 

 

Navedel je tudi, da  imenovana komisija dela na pripravi oz. pogovorih s banko Heta in 

družbo Dosor d.o.o., ter si tako prizadevajo, da bi končali to prodajo. Vsi svetniki bodo 

do 15. 4.2019 tudi prejeli gradivo za predmetno prodajo. 

 

 

AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 

 

G. NIKOLAJ BRUS je podal naslednje pobudo:   

Upravljalca športnega poligona pri Jagru sprašuje kdaj in kdo bo odstranil betonske 

odpadke, ki so okrog celotnega poligona in zelo nevarni za otroke in mladino, ki so 

prisotni na tem prostoru«. 

 

Občinski upravi in županu predlaga pod nujno, da se nemudoma v Informatorju za 

občane obvesti lastnike živali (mačk, psov in drugih živali), da je potrebno za odpadke 

poskrbeti in za njimi počistiti javno površino. Zadeva je že prerasla vse okvirje ob 

sprehajalnih poteh ob dnevnih sprehodih z njimi , še posebej v večernih urah. 

Postavljenih je kar nekaj namenskih in označevalnih košev, ki pa se v ta namen premalo 

uporabljajo.  Na podlagi sprejetega in veljavnega odloka bo potrebno nujno pristopiti k 

spoštovanju le tega in izvesti tudi kazenske sankcije, ki so v odloku predpisane za 

morebitne prekrškarje. 

 

Povedal je še, da se v investicije cestne infrastrukture nujno vključi  nadaljevanje 

razširitve Prisojne ceste do izhoda proti Boračevi. Cesta je močno preobremenjena brez 

pločnika v tem delu in brez razsvetljave in zelo nevarna za pešce in kolesarje, kakor tudi 

za normalen promet. Še posebej zato, ker je v načrtu izgradnja novega stanovanjskega 

bloka pri Dosor-ju. 

 

Župana je vprašal, kje in kdaj bodo posredovani odgovori na vsa vprašanja občinskih 

svetnic in svetnikov ter predstavnikov ožje lokalne skupnosti, na katere še ni podal 

odgovora. Zato predlaga, da občinska uprava pregleda zapisnike OS, župan pa odgovori 

na vprašanja in pobude, na katere še niso prejeli odgovorov. Konkretno so to vprašanja 

postavljena s strani Sveta KS Radenci z dne, 15.2.2019. Odgovori se naj pošljejo vsem 

svetnikov, članom odborov in komisij, ki niso svetniki ter predsednikom krajevnih 

skupnosti,  po e-pošti. 

 

Podal je še pohvalo in povedal, da se je na vprašanje Programa ravnanja z ločeno 

zbranimi frakcijami v večstanovanjskih zgradbah nekaj premaknilo, saj so bile zamenjane 

posode za mešane odpadke z manjšimi, zmanjšali so se tudi stroški in višina položnic, 

čeprav ni nobenega odgovora zakaj. Vsled navedenega predaga, da občinska uprava 

obravnava  zadevo skupaj s koncesionarjem ter da se zadeve uredijo na vsaj malo 

pošten način do uporabnikov.  

 

 

G. JANEZ KONRAD je povedal, da ob predvidevanju, da bo proračun danes sprejet se 

bo verjetno takoj pristopilo k novim zaposlitvam za režijski obrat. V tem primeru 

predlaga in zahteva, da se izmed kandidatov z istimi referencami oz. enakimi 

izpolnjenimi razpisanimi pogoji zaposli naše domače kandidate, torej iz Občine Radenci. 



DEJAN BERIČ  je povedal, da 

še vedno na spletni strani pod zavihkom občinski svet ni naloženih dokumentov za delo 

občinskih svetnikov, ki so bili predlagani na prejšnji seji občinskega sveta. Menim, da 

zadeva ni tako zahtevna, da bi potrebovala toliko časa za realizacijo.   

Povedal je tudi, da se veliko govori o pridobivanju evropskih sredstev in o njenem ne-

pridobivanju v prejšnjih dveh mandatih, kar je milo rečeno veliko »zavajanje«. Glede na 

to, da ima župan celoviti vpogled v delovanje občinske uprave in tudi njeno novejšo 

zgodovino ga je prosil, da na seji občinskega sveta poda ustno informacijo vsem 

občankam in občanom te naše občine, na koliko projektov, ki so povezani z 

pridobivanjem EU sredstev se je Občina Radenci v letih 2010-2018 prijavila in koliko teh 

sredstev ji je uspelo pridobiti oz. počrpati  v teh letih in na katero mesto med občinami v 

Sloveniji/glede na njeno velikost, se uvršča naša občina v primerjavi z drugimi.     

Povedal je še, da je za nami  ena izmed največjih turističnih prireditev v domeni TD 

Radenci in sicer 23. POMURSKA SALAMIADA. Za vse tiste, ki vas na salamiadi ni bilo, naj 

povem, da je najboljšo salamo izdelal prav občan Občine Radenci. Iz tega sledi pobuda, 

da se v naslednjem Informatorju tudi o tej prireditvi in zmagovalcu napiše nekaj lepih 

spodbudnih besed.  

 

G. EMIL ŠMID je povedal, da je  

župan v oddaji »ŽUPAN ZA VAS« dne 22. 3. 2019 povedal, da smo pridobili 4 EU 

projekte, zato ga je zanimalo, kateri so ti 4 pridobljeni EU projekti. 

 

Navedel je še, da je župan na koncu oddaje povedal: »v celoti se bom odpovedal svoji 

županski plači, sredstva bo namenil za šolski sklad OŠ Kapela in OŠ Radenci, skupno 120 

tisoč €, da ne bo mogle držati besede, ampak ne zato, da to ne bi želel, temveč zato, ker 

zakonsko to ni mogoče, kar pa v predvolilni oddaji ni vedel.  Povedal je, da je na 

soočenju na Kapeli opozoril g. Leljaka, da je ta obljuba glede na njegov status  

neizvedljiva in zavajajoča, saj ni dogovorjeno s stečajnim upraviteljem. To da ni vedel je 

neresnica. Povedal je še, glede na to, da bo župan v osebnem stečaju še dva ali tri 

mesece ali razmišlja o možnosti, da bi po preteku osebnega stečaja obljube vendarle 

izpolnil, v kolikor vam to naša zakonodaja dopušča. 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA je podal 

razmišljanje o novem oddelku vrtca in s tem posledično združitve enote vrtca k OŠ 

Kapela in vrtca Radenci k OŠ Radenci. Mnenja je, da se je takšne teme mogoče lotiti 

drugače. Vse 3 ustanove delajo dobro, imajo značajni pomen v občini, ravnateljice se 

trudijo po svoji najboljši moči.. pogrešajo, usklajevanje,  skupni sestanek, ima občutek, 

da se pojavlja bojazen, da se bo OŠ K zaprla.  

 

Potrebno je zagotoviti pogoje, da bomo občina prijazna družini, da bomo imeli 

infrastrukturo, potem se ne bomo bali ali bomo imeli dovolj otrok na Kapeli ali Radencih. 

Potrebno je imeti tudi dobro gospodarstvo, ki bo ustvarjalo pogoje za dobro preživetje. 

 

G. DRAGO BRAČKO je podal pobudo in predlagal,  

da se predstavnike političnih stran seznani z delom stalnih delovnih teles Občinskega 

sveta oz. odborov na način, da se jim pošiljajo zapisniki o delovanju po e-pošti. 

 

G. MIRAN JELEN je podal  

odgovor glede odpadkov pri požganem objektu.  

 

Prebral je tudi vsebino predloga, ki ga je sprejel Odbor za gospodarstvo, obrt in 

podjetništvo, kjer  zahteva, da se pošlje po pošti podjetju Sava d.d., kakor tudi na 

Medobčinski inšpektorat in redarstvo pošta, s katero s katero se zahteva, nemudoma 



odstranitev vseh ruševin iz pogorišča. Maraton se bliža pogorišče pa še vedno ni 

pospravljeno. 

 

Podal je še pobudo o spremembi internetne spletne strani, saj je mnenja, da so druge 

spletne strani bolj pregledne, imajo boljše obrazce itd… (občina Cerkvenjak, Andraž..). 

 

Povedal je še, da je pod novim vodstvom prišlo do boljše komunikacije  s strani občinske 

uprave do občanov. 

 

G. TONI ŽITEK je povedal,  

da je župan v oddaji »ŽUPAN ZA VAS« med drugim tudi pojasnjeval  znižanje cene vode, 

in povedal, da je na račun tega prišlo do privarčevanja sredstev v višini cca 120 tisoč 

€ur. Od tega bo namenil 50 tisoč €ur Odbojkarskemu klubu,  21 tisoč €ur NK Slatini in 

nadalje še 25 tisoč €ur za to, da ne bomo rabili dvigniti ceno vrtca. V nadaljevanju je 

povedal, da so se svetniki odločili drugače in potrdili dvig cene vrtca, zato bo preostanek 

sredstev, tj. 25 tisoč €ur  namenil gasilcem. 

 

Povedal je, da je takšna izjava  bila provukacija, zato staršem sporočajo, da svetniki na 

del proračuna za vrtec niso imeli pripombe. Na usklajevanju ni nikoli predlagal, da bi se 

zagotovila sredstva za dvig plač, zato predlaga, da so takšne izjave nepotrebne. Naloge 

župana so, da občinski svet in ljudi povezuje, v bodoče pa naj se izogiba teh izjav, in 

energijo usmeri v projekte. 

 

 

AD 4 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKOV 

V SKUPŠČINO JP PRLEKIJA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI je podala obrazložitev. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  31/2018  

 

V SKUPŠČINO JAVNEGA PODJETJA PRLEKIJA se kot član imenuje:  

• Marijan Šalamun. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 ODLOK O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA LETO 2019, 2. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

O predmetnem odloku so razpravljali: Statutarno pravna komisija, Odbor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve, Odbor za šport in turizem, Odbor za kmetijstvo in  

Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in ga tudi v predlagani vsebini potrdili. 

 

GA. DOMINIKA FRAS  in g. Nikolaj BRUS sta podala obrazložitev svojega glasu. 

 



Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  32/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem Odloka o proračunu občine Radenci 

za leto 2019, v drugi obravnavi. 

  

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet.   (17.38) 

 

 

AD 6  ODLOK O TAKSI ZA OBRAVNAVANJE POBUD ZA SPREMEMBE NAMENSKE 

RABE PROSTORA IN NADOMESTILU STROŠKOV LOKACIJSKE PREVERITVE 

V OBČINI RADENCI, 2. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g.  Janez IVANUŠA. 

 

O predmetnem odloku je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga tudi v predlagani 

vsebini potrdila 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  33/2018 

 

Občinski svet občine Radenci sprejme Odlok o taksi za obravnavanje pobud za 

spremembo namenske rabe prostora in nadomestilu stroškov lokacijske 

preveritve v občini Radenci, v 2. obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7  PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBI PRAVILNIKA O DODELJEVANJU  

          DENARNIH POMOČI V OBČINI RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetni spremembi pravilnika je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga tudi v 

predlagani vsebini potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  34/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme predlog Pravilnika o spremembi Pravilnika o 

dodeljevanju denarnih pomoči v Občini Radenci. 

 



Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8  PREDLOG NAVODIL ZA ZAGOTAVLJANJA MOŽNOSTI PLAKATIRANJA NA 

VOLITVAH POSLANCEV IZ REPUBLIKE SLOVENIJE V EVROPSKI 

PARLAMENT 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetni spremembi pravilnika je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga tudi v 

predlagani vsebini potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  35/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejetem NAVODIL  ZA  ZAGOTAVLJANJE 

MOŽNOSTI PLAKATIRANJA na volitvah poslancev iz Republike Slovenije v 

Evropski parlament, ki bodo v nedeljo, 26. maja 2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9  PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI PROJEKTA IDEJNE ZASNOVE ZA 

PRIDOBITEV PROJEKTNIH IN DRUGIH POGOJEV – DOGRADITEV 

TELOVADNICE OB OŠ KAPELA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za šport in 

turizem in ga tudi v predlagani vsebini potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  36/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje idejno zasnovo za pridobitev projektnih in 

drugih pogojev  za Dograditev telovadnice pri Osnovni šoli Kapela, št. 18211-00 

izdelovalca SAVAPROJEKT d.d. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 



Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10  PREDLOG SKLEPA O VIŠINI EKONOMSKE CENE ZA PROGRAM  

PREDŠOLSKE VZGOJE V VRTCU RADENCI – RADENSKI MEHURČKI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mihaela STOLNIK KETIŠ, ravnateljica vrtca Radenci. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za družbene dejavnosti in Statutarno 

pravna komisija in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Razpravljal je g. Emil Šmid. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  37/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog vsebine sklepa o višini ekonomske 

cene programa predšolske vzgoje v Vrtcu Radenci - Radenski mehurčki v višini 

396,17 Eur. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 11 PREDLOG SKLEPA O ODOBRITVI DELOVNEGA MESTA SPREMLJEVALCA 

OTROKU S POSEBNIMI POTREBAMI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za družbene dejavnosti in  Statutarno 

pravna komisija in ga tudi v predlagani vsebini potrdila.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  39/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci podaja soglasje k sistemizaciji delovnega mesta 

spremljevalca otroku s posebnimi potrebami za določen čas in sicer  do 

31.12.2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 



AD 12  PREDLOG SOGLASJA K CENI STORITVE ZA OPRAVLJANJE JAVNE SLUŽBE 

POMOČ DRUŽINI NA DOMU NA OBMOČJU OBČINE RADENCI V LETU 2019 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Alan DOMANIČ, direktor podjetja DOMANIA d.o.o. 

Puconci. 

 

O predmetnem soglasju je razpravljal Odbor za družbene dejavnosti in ga tudi v 

predlagani vsebini potrdil. 

 

Razpravljal je g. Nikolja BRUS. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  38/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša s predlagano ceno storitve za izvajanje 

javne službe pomoč družini na domu na območju Občine Radenci v letu 2019 in 

sicer: 

• za obdobje od 1. 1. - 31. 3. 2019 v višini 13,96 Eur/ef.uro ob delovnikih in 

20,94 eur/ef.uro ob vikendih, državnih praznikih in dela prostih dnevih. 

• za obdobje od 1. 4. - 31. 12. 2019 v višini 14,80 Eur/ef.uro ob delovnikih in 

20,94 eur/ef.uro ob vikendih, državnih praznikih in dela prostih dnevih. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 13   SEZNANITEV Z OBRAČUNSKIMA ELABORATOMA IZVAJANJA JGS OSKRBE 

S PITNO VODO V OBČINI RADENCI  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev  o seznanitvi z obračunskima elaboratoma je podal predsedujoči.  

 

Svetniki so se z obračunskim elaboratom seznanili. 

 

 

AD 13  POIMENOVANJE PROSTORA OB SPOMINSKIH OBELEŽJIH    

            OSAMOSVOJITVENE VOJNE  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Nikolaj BRUS. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  38/2018 

 



Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o poimenovanju prostora ob 

spominskih obeležjih osamosvojitvene vojne v » SPOMINSKI PARK 

OSAMOSVOJITVENE  VOJNE 1991«. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 14 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je ustno podal  odgovore  na vsa zastavljena vprašanje in pobude, razen g. 

Šmidu, ki mu bo na vprašanja, kakor tudi pobude podal pisne odgovore. 

 

Predsedujoči je obvestil svetnike, da bo v sredo, 03.04.2019, ob 18. uri sklical sestanek 

vseh članov stalnih delovnih teles, na katerem bodo razpravljali o čistilni napravi in o 

nadaljnje sodelovanje s podjetjem SIM Radenci d.o.o. 

 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob  18.35 uri. 

 

 

Zapis pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 

 

 

 

 

 


